
Саша Мирковић: Напустио сам посланичку групу СНС како нико не би сумњао у било какву спрегу која би штетила угледу брендова "Танјуг" и "Спорт"
четвртак, 26 новембар 2015 22:45

 БЕОГРАД - Народни посланик Српске напредне странке (СНС) Саша Мирковић поручио
је вечерас да, због Танјуга и Спорта, не пристаје на политичке притиске и саопштио да је
"напустио посланичку групу СНС, како нико не би сумњао у било какву спрегу која би
штетила угледу овако великог бренда".

  

  "Трудићемо се да што боље и успешније урадимо наш посао", рекао је Мирковић у
изјави на порталу Телеграм, "да би бренд постао још репрезентативнији, него што је био
до скоро".   

"Такође, хоћу да дам лични допринос, који се огледа у томе да сам напустио посланичку
групу СНС, како нико не би сумњао у било какву спрегу која би штетила угледу овако
великог бренда", нагласио је Мирковић.

  

"Сви који воле Танјуг и Спорт верују им и знају да су они изнад политике и чаршијских
прича. Они су били и остаће окосница брзих и тачних информација које потичу из
позданих извора", изјавио је Мирковић.

  

(Фонет)
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